
Z á p i s

z jednání školské rady

při Základní škole a Mateřské škole Dobšice

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Jednání dne: 24. 09.2024

Místo konání: Obecní úřad Dobšice, Brněnská 70, 671 82 Dobšice

Přítomni: Mgr. Dagmar Kratochvílová - předsedkyně školské rady

Mgr. Petra Valášková - zástupce pedagogických pracovníků

Anna Černá – zástupce zřizovatele

David Alexa – zástupce zřizovatele

Lenka Šulová - zástupce zákonných zástupců

Ing. Soňa Zachová - zástupce zákonných zástupců 

Miloš Ludvík – starosta obce (host)

Mgr. Přemysl Juhaňák - ředitel školy ( host )

Omluveni: ------

Program: 

1. Přivítání všech členů a představení stávajících a nových členů školské rady
2. Školská rada projednala
3. Diskuse
4. Závěr

1. Přivítání všech členů a představení stávajících a nových členů školské rady

Došlo ke změně členů školské rady – nově je členkou z řád zákonných zástupců paní Lenka Šulová.

2. Školská rada projednala

- Pořízení nového nábytku v základní škole Dobšice
- Přístavba základní školy 
- Vzájemná spolupráce obce a školy – pořádání akcí 
- Dopravní situace v obci a bezpečnost dětí a občanů



3. Diskuze 
- Přes  prázdniny  došlo  v základní  škole  k potřebné  výměně  zastaralého  nábytku  a  dalšího 

nevyhovujícího vybavení. Nakoupeny byly pro žáky nové šatní skříňky, židle, lavice a nábytek do 
ředitelny. Některé třídy byly vymalovány a bylo položeno nové lino. Do budoucna se plánuje 
v těchto aktivitách pokračovat. 

- Přístavba školy (nová škola) – velká priorita pro obec, stále v řešení nákup pozemku, jasnější 
situace bude snad již na podzim 2024. Vzhledem k očekávánému většímu počtu nových žáků je 
nutné co nejdříve vyřešit výstavbu nové budovy, případně přístavbu učeben ke stávající škole. 
V roce 2026 se očekává překonání hranice 30-ti prvňáčků, je potřeba, aby škola byla na tuto 
situaci připravena a zajistila tak bezproblémovou výuku pro všechny děti.

- Žáci základní školy a jejich pedagogové se opět zapojí při pořádání akcí pro veřejnost  – program 
pro seniory, rozsvícení vánočního stromečku, vítání občánků a další.

- Dopravní situace v Dobšicích – v souvislosti s uzavřením obchvatové silnice Dobšic je v obci 
opravdu extrémní provoz. Od března by měla být situace ještě horší vzhledem k tomu, že obcí 
povede oboustranná objízdná trasa i pro kamionovou dopravu. Dohled na přechodech zajišťuje 
PČR, dále se hledají dobrovolníci z řad seniorů, kteří by dohlíželi na bezpečný přechod silnice. 
V řešení je také nákup radaru, který byl donutil řidiče dodržovat rychlost. Je v zájmu všech, aby 
byla v obci zajištěna bezpečnost pro žáky a obyvatele a ze strany školy i obce jsou vymýšlena 
další efektivní opatření.

Zapsala: Ing. Soňa Zachová


